
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 675
Ministeren bedes oplyse, om Erhvervsstyrelsen på et tidspunkt har haft rettet
henvendelse til Skatteministeriet for at advare om, at der var eller kunne være
problemer med hjemlen til SKATs indhentelse af oplysninger hos teleudbyder-
ne? I bekræftende fald bedes oplyst, hvornår en sådan henvendelse første
gang blev rettet og om tidspunkterne for eventuelle efterfølgende henvendel-
ser. Ministeren bedes også redegøre for, hvorfor problemstillingen i så fald ik-
ke blev undersøgt på et sådant tidligere tidspunkt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
næstformand
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